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Osøyro 11.3.22

Statsforvalteren i Vestland

Att: Daniel Almhjell

UTTALE TIL SØKNAD OM GODKJENNING AV BAKKEPLANERING PÅ GBNR. 99/4.

Viser til Statsforvalteren i Vestland sitt brev datert 28.2.22 og kan opplyse om at tiltaket IKKE er ment til å være et

avfallsanlegg, men en ren nydyrkning/bakkeplanering. Vi ser det derfor ikke nødvendig å utdype saken nærmere

etter Forurensingsforskriftens §36-2.

Eksisterende jordmasser er gravd av omskte areal på ca. 7 daa. Massene er mellomlagret på gården. Det er også

foretatt en del sprengningsarbeid for å rette av ujevnheter på arealet. Avgravde masser skal tilbakeføres på

planeringsarealet, men dette er ikke nok for å få til et fulldyrket felt med plyedybde pa minimum, 0,5 meter. Det

kan hentes jordmasser fra andre steder på gården, men det er mye myrjord og den er lite egnet til dyrkning uten

bearbeiding. Tiltakshaver ønsker derfor å hente inn ekstern matjord som topplag på planeringsfeltet. Behovet er

mellom 5.000 - 7.000 m3 for selve dyrkningsfeltet. I søknaden var det tatt med 15.000- 20.000 m3, da det også vil

være behov for jordmasser langs sideterreng på en landbruksvei som er under bygging. Landbruksveien er godkjent

etter Land bruksveiforskriftene m.m.

Det er kun godkjente sporbare kontrollerte jordmasser som skal kjøres inn, helst avgravningsmasser av matjord fra

andre tiltak i kommunen. Miljøavdelingen hos Statsforvalteren i Vestland sin anbefaling om tiltak vedr. fremmede

plantearter skal følges. Det skal ikke kjøres inn andre typer masser. Det skal heller ikke kjøres ut masser fra

området. Vi kan ut i fra dette ikke se at tiltaket må ha tillatelse som avfallsanlegg. Tiltaket skal, om reglene for

tilkjørte jordmasser følges, ikke føre til nevneverdig skade eller ulempe og skal derfor kunne gjennomføres uten

tillatelse etter forurensingslovens §8.

Vil det ikke bli gitt tillatelse til å tilføre eksterne masser av matjord, vil kun interne masser bli benyttet. Dette er ikke

optimalt for kortsiktig drift, men ved langsiktig bearbeiding av interne masser, vil det kunne fungere.
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